

香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中華人民共和國香港特別行政區
Hong Kong Special Administrative Region
of the People's Republic of China

20th 周年紀念
ANNIVERSARY



媒體及通訊業
Media and Communication

金獎 Gold Award

HKT[®]

香港電訊有限公司
HKT Limited

香港電訊重視良好的環境管理，致力保護環境。公司在業務過程中融入環保理念，透過不同措施改善環境，並參與不同環保團體舉辦的活動，不遺餘力持續改善環保表現。

HKT recognises the importance of good environmental stewardship and is committed to protecting the environment. Sparing no efforts in improving its environmental performance continuously, the company integrates environmental considerations into its business processes, improves the environment through different initiatives and participates in conservation activities organised by various environmental groups.



於機樓的冷氣系統持續以水冷式冷凍機取代風冷式冷凍機，減少用電。
Continuously replacing conventional air-cooled air-conditioning systems with water-cooled chillers at exchange buildings to save electricity.



收集舊手機作回收用途或捐贈予非政府組織轉贈給有需要人士，減少電子廢物。
Reducing electronic waste by collecting old mobile phones for recycling or donation to an NGO for redistribution to the needy.



於2016年與中電控股有限公司合組公司，推出為大廈而設的電動車充電方案，推動電動車的普及應用，為香港營造更潔淨的環境。
Forming a joint venture with CLP Holdings Limited in 2016 to provide electric vehicle charging solutions in buildings and promote electric mobility for a cleaner environment in Hong Kong.